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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületnek 2013. február hó 25. napján 16.00 
órai kezdettel tartott testületi üléséről.

Az ülés helye:  Művelődési Ház
5309 Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Czinege Béla alpolgármester
Buczkó Zoltánné képviselő
Czinegéné Bődi Szilvia képviselő
Hosszu András képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Ifj. Nagy György képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Torkos György ügyvezető igazgató, Berek-Víz Kft.
Kocsis Veronika pénzügyi ügyintéző, Polgármesteri Hivatal
Tóth Attila ügyvezető igazgató, Berekfürdői Turisztikai 

Szolgáltató Nonprofit Kft.
Márki Sándor Kunmadaras polgármestere
15 fő érdeklődő

Dr. Hajdu Lajos polgármester köszönti a képviselő-testület tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes számban megjelent, a 7 képviselő közül 5 fő  
van jelen. Két képviselő később érkezik az ülésre. 
Az ülést megnyitja. 
A jegyzőkönyv hitelesítésére Ifj. Nagy György képviselőt és Czinege Béla alpolgármestert javasolja  
megválasztani.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

30/2013.(II.25.) Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról  szóló 25/2010.(XII.01.)  Önkorm.  rendelet  14.  §  (2)  bekezdése  alapján a 
jegyzőkönyv hitelesítésére ifj. Nagy György képviselőt és Czinege Béla alpolgármestert 
választotta meg.

Erről értesülnek:
1) Ifj. Nagy György képviselő
2) Czinege Béla alpolgármester
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a napirendi javaslat a meghívóban kiküldésre került.  
Megkérdezi, hogy van-e valakinek módosító javaslata?
Módosító javaslat nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a napirend elfogadását. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendet 5 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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31/2013.(II.25.) Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról szóló 25/2010.(XII.01.) Önkorm. rendelet 14. § (5) bekezdése alapján az 
alábbi napirend megtárgyalását fogadta el:

1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.  

Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2012.  évi  költségvetéséről  szóló 

7/2012.(II.28.) Önkorm. rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

5. Előterjesztés a képviselő-testület hivatalának köztisztviselői közszolgálati jogviszonyának 
egyes kérdéseiről szóló 23/2001.(X.25.) Önkorm. rendelet módosítására.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

6. Előterjesztés  Berekfürdő  Község  Szerkezeti  és  Szabályozási  Terve  módosításának 
környezeti vizsgálat készítéséről.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

7. Előterjesztés a Berek-Víz Kft. üzleti tervének módosítására.
Előterjesztő: Torkos György ügyvezető igazgató

8. Előterjesztés a Berek-Víz Kft. jegyáraira.
Előterjesztő: Torkos György ügyvezető igazgató

9. Előterjesztés a Közös Önkormányzati Hivatal létrehozásával kapcsolatos megállapodás 
elfogadására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

10. Beszámoló a Képviselő-testület 2012. évi munkájáról.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

11. Előterjesztés a jegyző 2012. évi teljesítményértékelésére.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

12. Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal 2012. évi munkájának értékelésére.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

13. Előterjesztés Strandfoci Kupa támogatása iránti kérelemre.
Előterjesztő: Hosszu András képviselő

14. Előterjesztés melegvíz bekötés iránti kérelemre. (zárt ülésre javasolt)
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

15. Előterjesztés  telek  értékesítéséről  szóló  248/2012.(XII.17.)  Önkorm.  határozat 
visszavonására. (zárt ülésre javasolt)
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

16. Előterjesztés ingatlanvásárlás iránti kérelemre. (zárt ülésre javasolt)
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

17. Előterjesztés ingatlan értékesítésére. (zárt ülésre javasolt)
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

18. Tájékoztatás a Bereg Thermál Kft. tervéről. (zárt ülésre javasolt)
Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester

19. Aktualitások (ivóvíz, szennyvíz működtetés, Jászkun Volán menetrend módosítása, stb.). 
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NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA

1. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy a képviselők közül van-e valakinek interpellációja, 
kérdése?
A képviselők részéről interpelláció, kérdés nem hangzott el.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi,  hogy  a  megjelent  lakosok  közül  van-e  valakinek 
interpellációja, kérdése?

Bene Lajos berekfürdői lakos elmondja, a közmeghallgatáson még szerettek volna a lakosok egy pár 
kérdést feltenni, de nem merték, ezért megkértek engem és Kanta Gyula bácsit, hogy tegyük fel. 
A közbiztonság érdekében a bejövő-kimenő forgalmat kamerával  rögzíteni kellene. Az oszlop már 
meg van hozzá. Növekszik a bűnözés. A lakosság egy része elöregedett, másik része egyedül él. A  
bűnözés  szempontjából  Berekfürdő  még  kiaknázatlan  terület,  ezért  szükség  lenne  a  forgalom 
figyelésére, a kamerák felszerelésére. Ha történik valami, akkor vissza lehetne nézni. Visszatartó ereje  
lenne a kameráknak. Van rá pályázat. Megkérdezték a szakembereket, rendőröket, és azt mondták,  
hogy van értelme.
A másik kérdés a hobbitelkekre vonatkozik. 12 fő kérte meg, hogy próbáljon közben járni annak, hogy 
a  pedagógus  földet,  ami  kb.  2,5  ha,  1000  m2-es  parcellákra  osszák  fel,  hogy  az  emberek 
gazdálkodhassanak.  Bepótolnának a konyhakertbe,  a trágyát  oda be tudnák dolgozni.  Kérik,  hogy 
döntsön a képviselő-testület ebben az ügyben.
A következő,  Mátyus  Ferencről  készíttetni  kellene  egy domborművet.  Az  ő  idejében  Berekfürdő 
gazdasága a fénykorát élte.
Panaszkodnak az idősebb vendégek, hogy a fürdőben az aulában hideg van. 

Torkos  György  ügyvezető  igazgató  elmondja,  hogy  nem figyelt  rá  az  ügyeletes.  Azóta  kiadta  a 
pénztárosoknak, hogy 16,5 fok alatt be kell kapcsolni a fűtést.

Bene Lajos berekfürdői lakos elmondja, hogy szeretné, ha döntenének a hobbitelkekről és a kameráról.  
Köszöni a meghallgatást. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester válaszol a kérdésekre, felvetésekre. 
A  közbiztonsággal  kapcsolatosan  elmondja,  hogy  2007-2008-ban  volt  pályázati  lehetőség 
kamerarendszer kiépítésére, azonban az előző polgármester nem vett benne részt. Most nincs pályázati  
lehetőség. Most a rendszer kiépítése 5-6 millió Ft-ba kerül. A Polgármesteri Hivatal és a Polgárőrség 
bizonyos technikai eszközöket bevet a közbiztonság érdekében. Azt,  hogy hol és milyen technikai 
eszközöket alkalmaznak, nem fogja elmondani. Amennyiben lesz pályázati lehetőség kamerarendszer 
kiépítésére, meg fogják fontolni. 
A hobbitelkekkel kapcsolatosan elmondja, hogy 10 évig ott álltak a hobbitelkek gazosan. 1 Ft/m2 áron  
lehetett bérelni. 2-3 állt művelés alatt.

Gyűjtő Sándor berekfürdői lakos elmondja, hogy ő művelte a földet, és pont azt a területet vették el,  
ami művelve volt. Most akkor nem kaphat helyette másikat, mert mások nem művelték? 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy beindult azon a területen egy komoly kertészeti alap.  
Meg lehet nézni, hogy mely területet adjanajk ki erre a célra. Felmérjük az igényeket. Fel kell mérni,  
hogy mennyi időre vennék bérbe.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy felmérik az igényeket, és a következő testületi ülésre 
előkészítik, hogy mely területek jöhetnek szóba.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester  elmondja, hogy Mátyus Feri bácsit  nagyon szerette,  sokat dolgozott  
vele, de ő soha nem volt döntéshozó. Végig lehet gondolni, hogy mit tett a faluért.

Gyűjtő Sándor berekfürdői  lakos elmondja,  hogy ki  vannak adva a területek kasználónak, de nem 
képesek arra az Önkormányzat  dolgozói,  hogy megnézzék, hogy le van-e kaszálva, és ugyanaz az 
ember megkapja a területet a következő évben is. 

Kanta Gyula berekfürdői lakos köszönti a jelenlévőket. Polgármester úrhoz lenne kérdése, kérése. 
A január 9-én leadott levelére nem kapott választ. 
Torkos úrnak a fürdőben van a szállása. Az a kérdése, hogy a szállásdíjat ki fizeti, az Önkormányzat,  
vagy Torkos úr? 

Dr. Hajdu Lajos polgármester válasza: Szolgálati férőhellyel kapta meg az állást. 

Kanta Gyula berekfürdői lakos elmondja, hogy a közmeghallgatáson vártak volna Torkos úrtól egy pár 
perces bemutatkozást. 
Állítólag két igazgató van a fürdőben. Ki az igazgató?
Megkérdezi, hogy a Faluvédő Egyesület a március 15-i rendezvényen és más nagyobb rendezvényen 
miért nincs jelen? Ha veszekedés, verekedés van, akkor közbelépnének. 
A fürdőben  a  kiszolgáló  helyiség  előtt  el  kell  bontani  az  asztalokat,  padokat.  Ez  minden  büfére  
vonatkozik? A vendégek nem fognak tudni hová leülni.
A Park étterem előtt megcsinálták a járdát, de sajnos nem folyik le a víz. Kb. 10 cm-es víz áll.
A hó nem volt kellően eltakarítva a kerékpártárolónál a fürdő előtt. 
A kerékpártárolóhoz az  autók beparkolnak.  Kérése,  hogy a  kerékpártároló elé  helyezzenek el  2-3 
betontuskót, így nem tudnának az autók beállni. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a fürdő vezetőjének szolgálati férőhely van biztosítva az  
Önkormányzat  által.  A bemutatkozással kapcsolatosan elmondja, hogy úgyis „lakva ismeri meg az 
ember egymást”.
A Faluvédő Egyesülettel kapcsolatosan elmondja, hogy azt csinálnak, amit ők saját maguk akarnak. 
A többi kérdésre írásban fog válaszolni.

Bene Lajos berekfürdői lakos megkérdezi, hogy ki a vezetője?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a megbízott vezető Fekete József. 
A hó takarítással kapcsolatosan, ha valaki azt mondja, hogy Berekfürdőn a hó nem volt eltakarítva, 
akkor az végigmehetne sok más településen, mert ott pláne nem volt eltakarítva. 
A fürdőben, hogy egyes bérlők hogyan egyeznek meg a fürdő vezetőjével, az az ők egyéni dolguk.  
Nem tartozik a vendégre, hogy mely terület kinek, hogyan van kiadva. Az a lényeg, hogy a vendégnek 
jó legyen. 

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja, hogy nincs megtiltva senkinek sem, hogy ne helyezzen  
ki padokat, hanem a környezetnek megfelelő, a fürdőbe illőek legyenek. Lépésről lépésre el fogják  
tüntetni a fürdőből és a kempingből a korhadt, nem a fürdőbe illő dolgokat. 

Galaczi Antalné elmondja, hogy ő megpróbálja a vitákat elkerülni. Az az igény, hogy a vendégek le 
tudjanak ülni. Ha a jelenlegi asztal-szék nem megfelelő, megpróbálja eladni, de azokat engedéllyel  
vitte be a fürdőbe. Egy internetes kávézó teraszának lett volna a kialakítása, csak az volt a probléma,  
hogy a wifi a kávézó teraszáig nem jött el. Meg vannak az oszlopok, meg van a terasz ponyvája. Nem 
ez a legnagyobb szégyenfoltja a fürdőnek.
2011-ben 680.000 Ft + ÁFA árúja ment tönkre, mivel a vezetéket kirúgták a helyéből. Ez többször is 
megtörtént azon a nyáron. Jegyzőkönyvet vett fel, amire nem kapott választ.   
Ezek után 20 %-al emelték a bérleti díját.

Mindenkinek egy célja van, hogy Berekfürdőért tegyen. 
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Úgy gondolja, hogy még mindig jobb ez az asztal-szék garnitúra, mint ha nem lenne semmi. Kéri, 
hogy amíg nem tudja megvenni a rattan bútorokat, addig ez a garnitúra maradhasson.
A vendégeket egyébként foglalkoztatni kell, mert a fürdés után nem tud mit csinálni.

Gál József fürdődolgozó, korábbi ügyvezető igazgató elmondja, hogy amikor Galaczi Antalné bevitte 
a fürdőbe az asztalokat a székekkel, nem tetszését fejezte ki. Kész tények elé állította.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ez nem igazán a testület elé tartozik, ezért kéri, hogy  
próbálják meg tisztázni. Ez a fürdő vezetőjére és a bérlőre vonatkozik.

Töreki István berekfürdői lakos elmondja, hogy egy évvel ezelőtt volt egy körlevél, hogy a Móricz  
Zsigmond utcában a belső fasort ki fogják vágni. Ez eddig nem történt meg. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy felmérték, hogy mely fákat fogják kivágni. Az erdő  
kiszáradt fáinak kivágása miatt ez még nem történt meg.

Töreki István berekfürdői lakos elmondja, hogy nem a fákkal van gond, hanem a gyökerekkel, ami 
balesetveszélyes, és tiszta szerencse, hogy nem történt gázrobbanás. Az Önkormányzat felelőssége a 
gyökerek által okozott kár.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  még  esetleg  március  elején,  megtörténhet  a  fák 
kivágása.
Van-e még valakinek kérdése?
További kérdés nem hangzott el.
Megkérdezi, hogy a képviselők közül van-e valaki, aki reagálni kíván az elhangzottakra?
A képviselők részéről  reagálás nem történt,  ezért  Dr.  Hajdu Lajos polgármester  áttér  a következő 
napirendi pontra.

Időközben megérkezett az ülésre Buczkó Zoltánné képviselő és Czinegéné Bődi Szilvia képviselő.

2. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.    

Dr. Hajdu Lajos polgármester röviden ismerteti a két ülés között történt főbb eseményeket. 
Elkészült a nyári programfüzet, a Művelődési Ház rendelkezésére áll.
A  fürdő  fejlesztés  kiviteli  tervének  szerződése  aláírásra  került.  A  terv  részmunkapéldánya  
megérkezett. A támogatási szerződés még nem került aláírásra. A hiánypótlás folyamatban van, ami  
ezen a héten fejeződik be, utána várhatóan a támogatási szerződés aláírásra kerül.
A  hétvégén  egy  jól  sikerült  jótékonysági  est  volt,  a  csángó  gyerekek  táborozásának  támogatása 
céljából. 
Elkezdődött az útalapok felújítása. Az Árvácska utcával kezdődött, majd a Tulipán utca és az Arany 
János utca következik. 
A hulladéklerakó rekultiváció műszaki átadása megtörtént. 
A kertészeti  közmunkaprogram bekerült  a támogatottak közé,  így március  1-jétől  egy évig 23 főt  
tudunk foglalkoztatni. 
Van-e valakinek kérdése, kiegészítése?
Kérdés, kiegészítés nem hangzott el.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  tekintettel  arra,  hogy  jelen  van  Márki  Sándor,  Kunmadaras 
polgármestere javasolja a 9. napirendi pont tárgyalását előre venni.
Szavazásra bocsátja a javaslatot. 
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.
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9. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Közös  Önkormányzati  Hivatal  létrehozásával   
kapcsolatos megállapodás elfogadására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester tisztelettel köszönti Márki Sándor polgármestert. 
Elmondja, hogy a Közös Önkormányzati Hivatal létrehozásával kapcsolatos előterjesztést most kapták 
meg a képviselők, a megállapodás tervezete pedig korábban kiküldésre került.  (Az előterjesztés és a  
megállapodás tervezete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Az  előterjesztést  azzal  egészíti  ki,  hogy  ez  egy  kényszerhelyzet,  melyet  nem  az  Önkormányzat  
keresett. A karcagi járásban Berekfürdő abba a hátrányos helyzetbe került, hogy nincs hasonló jellegű 
partnere,  amely  2000  fő  alatti  lakosú  lenne,  ezért  a  képviselő-testületnek  kell  keresni  magának  
partnert.  Ehhez  a  képviselő-testületnek  bizonyos  felhatalmazást,  jogosultságokat  ad  a  jogszabály.  
Elkezdtük keresni a kapcsolatot. Az a probléma, hogy a Polgármesteri Hivatal a hatalom közvetlen 
része. Ez nem olyan, mint az iskolák összevonása, de nem is a két Önkormányzat összevonásáról van 
szó. Az Önkormányzat önállósága megmarad. A megkeresések és az egyeztetések alapján jutott arra a  
képviselő-testület,  hogy  a  jelenlegi  helyzetben  a  Közös  Önkormányzati  Hivatalt  Kunmadarassal  
kívánja létrehozni.  Úgy gondolja, hogy ezt a kényszerhelyzetet,  ha a két település megfelelően áll 
hozzá, akár az előnyükre is fordíthatják. Berekfürdő azon lesz, hogy az előnyök domborodjanak ki.  
Sok területen tudnak kapcsolódni, és a Közös Önkormányzati Hivatal ennek a segítését jelentheti, úgy,  
hogy mindkét település megőrzi az önállóságát, de jó stratégiai kapcsolat jöhet létre a két település  
között.
Megkérdezi Márki Sándor polgármestert, hogy kíván-e az előterjesztéshez hozzászólni?

Márki Sándor polgármester  köszönti a jelenlévőket Kunmadaras Önkormányzata és lakói nevében,  
egyben köszönti Berekfürdő lakosságát is. 
Nem tartozom a határozatlan emberek közé, mégis annyira bizonytalan nem voltam az elmúlt 5 ciklus  
alatt, amíg vezettem a települést, mint az elmúlt néhány hónapban, hogy lesz-e közös hivatal, vagy 
nem. Nem azért, mert nem tudtam végiggondolni a folyamatot, hogy mi lehet ennek az előnye, vagy 
mi  alakulhat másként,  ahogy közösen az Önkormányzatokat  elképzelhetik.  Az állami  intézkedések 
sokasága  valamit  elkezd,  valamit  megszüntet.  Valami  elindul,  tönkreteszik.  Berekfürdő  Karcagtól 
önálló  akarata  alapján  levált.  Most  pedig  egyesülnie  kell.  Igaz,  hogy  nem  teljes  önkormányzati 
közösségként,  hanem  hivatali  közös  működtetésről  van  szó.  Időközben  körjegyzőségeket  is 
létrehoztak, ami máris kezd megszűnni. Nem igazán érti a társadalom szándékát, de rejtve azt sejti,  
hogy előbb-utóbb szeretnék az önálló települések függetlenségét felszámolni. Ezért Berekfürdőnek és 
Kunmadarasnak egyformán abban kell gondolkodni, hogy ha ez bekövetkezne, az mekkora terhet fog 
róni külön-külön és együtt is az Önkormányzatokra. Ma a jogalkotó szándékát nem lehet kiszámolni, 
sem itt, sem a Start munkaprogram kezdésében, sem másban. Ezért ez a közös felelősség teher. Még 
nem gondolta el magában, hogy milyen álláspontot fog foglalni a szavazáskor. 
A  képviselő-testület  tagjaival  menet  közben  egyeztettek.  A  megállapodás  finomításra  került.  A 
jegyzőnővel is egyeztetett. Nem annyira optimista, mint a berekfürdői képviselő-testület. Sokkal több 
veszélyt,  sokkal több kockázatot lát benne. Bármennyire szívesen fogadna egy település egy másik 
települést,  ahogy  polgármester  úr  mondta,  ez  mind  a  két  fél  számára  kényszer.  Kunmadaras  
halmozottan hátrányos helyzetű település, ezért saját gondjainak megoldása is irdatlan feladat számra.  
Ez  azt  jelenti,  hogy  önmagunkkal  szemben  is  elégedetlenek  vagyunk.  A  Közös  Hivatal  
működtetésében megduplázódnak  a  dolgaink,  abban,  ami  a  településeinket  önállóan,  vagy esetleg 
közös elképzelés szerint fogja működtetni. Nálunk több a teher a szociális ellátás területén. De lehet,  
hogy Berekfürdőn nagyobb a teher az adóügyi  tevékenységek kapcsán, hiszen más és több típusú  
adónemeket alkalmaz. Ezek összefésülése nehéz feladat lesz. Azt kell átgondolni, hogy a szervezeti és 
működési szabályzatban, amely a Közös Hivatal működtetését fogja megfelelő irányba vinni, abban 
legyen  olyan  mértékben  tisztázva  minden  kérdés,  ami  nem  jelent  kockázatot  a  települések 
önállóságára. Amennyiben azt értékeljük – a magam nevében és nem a képviselő-testület nevében 
beszélve – hogy nem fog megnyugtató módon biztonságot nyújtani a megállapodás tervezet, akkor 
biztos, hogy nemmel fogok szavazni. Nem azért mert nem tisztelem a Berekfürdőben élőket, hanem 
azért, mert egy bekövetkezett jogi változás, mint amit a társadalom eddig bizonyított, az Kunmadaras  
településnek akkor  is  kárt  okoz,  hogyha  nem akarjuk,  hiszen  nem tudunk mindenre  kitérni,  nem 
tudunk mindent  szabályozni,  és  én nem vagyok  két  település  polgármestere,  hanem csak egynek,  
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Kunmadarasnak.  Kunmadarasért  vagyok  felelős.  Köteles  vagyok  Kunmadaras  érdekét,  biztonságát 
képviselni,  a területeket védeni.  Úgy gondolom,  hogy feltétlenül  fontos a stabilitásunk megőrzése.  
Nyitott vagyok arra, hogy legyen Közös Hivatal. Hogyha a képviselő-testület úgy dönt nálunk, hogy 
elfogadja a megállapodás tervezetet, köteles vagyok tudomásul venni, és végre fogom hajtani az abból  
adódó feladatokat.  Őszinte kell,  hogy legyek.  Őszinte voltam akkor is,  amikor a képviselő-testület 
ellátogatott hozzánk. Úgy gondolom, bár nincsenek sokan Berekfürdő lakói, hallhatták, érezhették azt  
a gondolatot, amit képviseltem az előkészítés során. Tehát megerősítem, hogy nem vagyok boldog 
ettől  a helyzettől,  de tisztelem Berekfürdő szándékát,  akaratát,  és ha valóban együttműködés  lesz,  
akkor,  ahogy  polgármester  úr  említette,  máris  elmulasztottunk  valamit.  Ugyanis  nem  az 
együttműködési megállapodást lett volna célszerű kidolgozni, hanem szeptembertől megfogalmazni 
egy  olyan  stratégiát,  hogy  megtalálják  egymással  az  együttműködés  pozitívumát,  amit  ki  tudunk 
emelni,  hogy  lássuk,  hogy  a  közös  jövőnek  pozitívuma  is  lehet.  Itt  csak  elhangzott  gondolat, 
elhangzott mondat. Most kell megkeresni a közös jövőt. Mindenkit szorított a kényszer, Berekfürdőt 
is,  hogy  melyik  településhez  csatlakozzon.  Nekünk  idegen  a  turisztika,  kivéve  a  motorsport  
rendezvényt,  de  a  vendégeink  is  más  településen  szálltak meg.  Azt  szeretném javasolni,  hogy ha 
elfogadásra kerül a megállapodás, maximum 60 napon belül egy közösen kidolgozott stratégiát kell  
megszerkeszteni,  amely mindkét  település önállóságát biztosítani  fogja, gazdaságilag is.  A hivatali 
költségek, a hivatali teendők, a foglalkoztatotti létszám, és a helyhez kapcsolódó összes költség, amely 
egyénileg a településeket terheli, különüljön el, és minden képviselőnek, minden lakónak joga legyen 
megnézni, hogy mely települést, milyen költségek terhelik, akkor tisztán láthatóvá tesszük a közösség 
számára,  hogy  az  együttműködésünk  valóban  egy  tiszta  szándék,  másrészt,  ha  nem  hagyunk 
késlekedési időt,  akkor biztos vagyok abban, hogy a későbbi jogszabályváltozás már nem tud úgy 
meglepni bennünket, mint most ez a helyzet. Ki kellene védenünk, hogy még egyszer ilyen helyzetbe 
kerüljünk. Ez részemről csak javaslat. Köszönöm a figyelmet.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a stratégiai programmal azonosulni tud, és azt gondolja,  
hogy a képviselő-testület  is.  Annyi  bizonytalanság volt,  amelyek  nem adtak megfelelő támpontot.  
Kialakult egy kényszerhelyzet. Mindenképpen hosszú távú stratégiára kell felkészülni. 

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy a megállapodásban az áll, hogy a jegyző kinevezéséhez, 
felmentéséhez  az  érintett  települések  polgármestereinek  lakosságszám-arányos,  többségi  döntése 
szükséges.  Többségi  a  döntés  akkor,  ha  –  a  közös  önkormányzati  hivatalt  létrehozó  települések 
összlakosságát 100 %-nak tekintve – a polgármesterek által leadott azonos nemű szavazatok alapján az  
adott településekre vonatkoztatott százalékarány összesítve meghaladja az 50 %-ot. Ez nem igazán 
érthető.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a székhelytelepülés nagyobb lakosságszámú, így az ő 
szavazata lesz a döntő. Egyébként így van a törvényben benne.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy ezt így kellett volna akkor beleírni. 

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  egyébként  a  jegyző,  aljegyző  biztosított  
Kunmadarason. Egyébként a polgármester hatásköre a jegyző kinevezése, felmentése.

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy  a  záró  rendelkezésekben  az  áll,  hogy  a  közös 
önkormányzati  hivatal  megszüntetéséről  a  felek  közös  megegyezéssel  dönthetnek  a  hatályos  
jogszabályok figyelembevételével az általános helyhatósági választásokat követő 60 napon belül. A 
közös  önkormányzati  hivatal  megszüntetésének  szándékát  az  általános  helyhatósági  választásokat  
megelőzően 3 hónappal közölni kell a közös önkormányzati hivatalt fenntartó másik féllel. 
Ez alapján a választást megelőzően 3 hónappal jelezni kell a megszüntetést, amiről a választás után 60 
napon  belül  tárgyalhatnak.  2014-ben,  ha  a  képviselő-testület  ezt  a  szándékát  nem  közli,  akkor 
legközelebb csak 2018-ban közölheti.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  válasza:  Igen.  A jelenlegi  jogszabályok  alapján  a  közös  hivatal  
megszüntetése,  vagy  létrehozása  a  helyhatósági  választáshoz  kötött.  Az  új  képviselő-testület  a  
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választást  követő 60 napon belül  dönthet,  függetlenül  attól,  hogy három hónappal  előtte  az  előző 
testület közölte volna. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a törvényi lehetőség adott. Ha a közös hivatal nem jól  
működik, akkor nyilván felmondják a megállapodást. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a 3 hónapot a kunmadarasi aljegyzővel közösen azért 
tették bele a megállapodásba, hogy ne az utolsó pillanatban legyenek megint. Ez megegyezés kérdése.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy magával a megállapodással nincs gondja, mert egyenlő  
partnerként kezelik egymást. Mindenki állja a saját költségét. 

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja, hogy ő megkérdezte, hogy mennyi időre kell a megállapodást  
megkötni. Azt a választ kapta, hogy a következő választásig. Így azt gondolja, hogy a 3 hónap nem 
jöhet szóba.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a választásokat követő 60 napon belül kell döntetni a 
létrehozásról  vagy megszüntetésről.  Nincs meghatározva,  hogy mennyi  időre szól  a megállapodás, 
csak az, hogy a választásokat követő 60 napon belül lehet dönteni az esetleges kilépésről.

Márki  Sándor  polgármester  elmondja,  hogy  Kunmadarason  nagyon  sok  a  halmozottan  hátrányos 
helyzetű.  Náluk 14 fő a  törvény által  finanszírozott  köztisztviselői  létszám,  meg kell  nézni,  hogy 
Berekfürdőn  mennyi,  nagyon  sok  a  szociális  ügyek  száma.  Látható,  hogy  a  település,  és  a 
közigazgatási kar irreálisan nagy terhet visel, de még mindig raknak a nyakukba. Nagyon fontos, hogy 
megtalálják a középutat. Nagyon fontos, hogy a települések szuverinitása ne sérüljön. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy azt kell eldönteni, hogy melyik képviselő-testületnek 
legyen a joga nyilatkozni a közös hivatalt érintően, a még fennállónak, amely már dolgozott vele, vagy 
az újonnan megválasztottnak.

Márki Sándor polgármester megkérdezi, hogy mi történik akkor, ha időközi választás lesz, és az új  
testület azt mondja, hogy inkább Karcaggal kíván megállapodást kötni?

Hosszu  András  képviselő  megkérdezi,  hogy  mi  történik,  ha  a  megállapodást  a  képviselő-testület  
elfogadja, Kunmadaras viszont nem, és mégis kijelöli a Kormányhivatal?

Márki Sándor polgármester elmondja, hogy Kunmadaras a jogegyenlőség elvén kifogást fog tenni, 
mivel a halmozottan hátrányos településre újabb terhet rónak. 
Javasolja, hogy a közös hivatal esetén külön számlán jelenjen meg a két hivatalt érintő költség.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  javasolja  kiegészíteni  a  megállapodást  azzal,  hogy 60  napon belül 
elkészítik  a  stratégiai  tervet,  és  a  megállapodás  az  időközi  helyhatósági  választás  esetén  is  
felülvizsgálható legyen. 
Ki az, aki ezekkel a módosításokkal a megállapodást, valamint a határozati javaslatot elfogadja?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a módosított megállapodást és a határozati javaslatot 7 igen 
szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat nélkül, elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

32/2013.(II.25.) Önkorm. határozat
Közös önkormányzati hivatal létrehozásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény alapján Kunmadaras szomszédos 
településsel kíván közös önkormányzati hivatalt létrehozni.
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A  Képviselő-testület  meghatalmazza  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármestert  a  mellékletben 
szereplő, átdolgozott megállapodás aláírására.

Határidő: 2013. március 1.
Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester

Erről értesülnek:
1. Kunmadaras Önkormányzatának Képviselő-testülete
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester 
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Polgármesteri Hivatal

Márki Sándor polgármester távozott az ülésről.

3. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző röviden ismerteti a lejárt határidejű határozatokat.  (A beszámoló a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

1) 240/2012.(VII.03.)  Önkorm.  határozat  belső  ellenőri  jelentésre  készített  intézkedési  terv 
elfogadásáról.  A  civil  szervezetek  2013.  január  31-ig  kaptak  határidőt  a  hiányosságok 
pótlására.  A hiánypótlásról  tájékoztatást  kértünk a civil  szervezetektől,  melyről  a  márciusi 
ülésen adunk tájékoztatást. 

2) 247/2012.(XII.17.)  Önkorm.  határozat  a  kommunális  hulladék  összegyűjtéséről  és 
elszállításáról.  Felelős:  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester.  Határidő:  2013.  január  31.  A 
megállapodás módosítása a vállalkozóval megkötésre került.

3) 248/2012.(XII.17.)  Önkorm.  határozat  telek  értékesítéséről.  Felelős:  Dr.  Hajdu  Lajos 
polgármester. Határidő: 2013. február 28. Napirendi pontként szerepel.

4) 18/2013.(I.29.) Önkorm. határozat a Polgármesteri Hivatal és a Veress Zoltán Óvoda között 
létrejött megállapodás módosításáról. Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester. Határidő: 2013.  
február 15. 
A megállapodás megkötésre került.

5) 27/2013.(I.29.)  Önkorm.  határozat  ügyvédi  megbízásról.  Felelős:  Dr.  Hajdu  Lajos 
polgármester. Határidő: 2013. január 31. 
A megbízási szerződés módosítása aláírásra került.

Dr. Hajdu Lajos polgármester várja a kérdéseket, észrevételeket.
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

33/2013.(II.25.) Önkorm. határozat
a lejárt határidejű határozatokról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló beszámolót elfogadja.
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Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Polgármesteri Hivatal

4.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2012.  évi 
költségvetéséről szóló 7/2012.(II.28.) Önkorm. rendelet módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztést a képviselők megkapták. Átadja a szót  
Kocsis Veronika pénzügyi ügyintézőnek, az előterjesztés készítőjének. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv  
mellékletét képezi.)

Kocsis Veronika pénzügyi ügyintéző elmondja, hogy a 2012. évi pénzügyi beszámoló elkészítése előtt  
szükségessé vált  egyes  előirányzatoknak a módosítása, melyek alapján önkormányzati  határozatok,  
rendeletek, valamint a támogatások változásai képezik. 
A  költségvetés  előirányzatának  főösszegét  leginkább  az  önkormányzati  adósságkonszolidáció 
keretében  kapott  támogatás  befolyásolja,  mely  bevételi  oldalon  a  működési  támogatások  között,  
kiadási oldalon pedig a hitelek törlesztése és a dologi kiadások soron jelentkezik. 
437.535.000  Ft  volt  az  előző  előirányzat,  ami  771.679.000  Ft-ra  emelkedett,  mivel  az 
adósságkonszolidáció  keretében  a  tőketörlesztés  274.000.000  Ft  volt  +  ezeknek  a  kamatai.  A 
közfoglalkoztatásra kapott támogatás is 20 millió Ft volt, valamint a Leader pályázatra is megérkezett  
21.329.000 Ft a fürdő előtti park felújítására és a játszótérre. 

Czinege Béla alpolgármester megkérdezi, hogy mennyi pénz maradt a kasszában december 31-én?

Kocsis Veronika pénzügyi ügyintéző: 13 millió Ft.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a rendeletmódosítás elfogadását.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

3/2013.(III.01.) Önkorm. rendelet
a Berekfürdő Községi Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 7/2012.(II.28.) Önkorm. 
rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

5. Napirendi pont: Előterjesztés a képviselő-testület hivatalának köztisztviselői közszolgálati 
jogviszonyának egyes kérdéseiről szóló 23/2001.(X.25.) Önkorm. rendelet módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Az  előterjesztésben  szereplő  illetménykiegészítést  eddig  is  megkapták  a  köztisztviselők, 
teljesítményértékelés  alapján.  Nem  emelkedik  a  bérük.  A  rendeletbe  belekerülne  az 
illetménykiegészítés.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  rendelet  alapján  eddig  nem  lehetett  
illetménykiegészítést adni a középfokú végzettségűeknek. Tavaly július óta erre már van lehetőség. 
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Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az illetménykiegészítés egy évre szól. A költségvetésbe 
be van tervezve, mivel a köztisztviselők bérét a tavalyi bérrel tervezték.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a rendeletmódosítás elfogadását?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

4/2013.(III.01.) Önkorm. rendelet
a képviselő-testület  hivatalának köztisztviselői  közszolgálati  jogviszonyának egyes kérdéseiről 
szóló 23/2001.(X.25.) Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

6.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  Berekfürdő  Község  Szerkezeti  és  Szabályozási  Terve 
módosításának környezeti vizsgálat készítéséről.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés a képviselők részére kiküldésre került.  
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Lehetőség van a település szerkezeti  és szabályozási  terve módosításának környezeti  vizsgálatának 
elkészítésére. Ez nem kötelező. 

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy a  szakhatóságok nem tartották  szükségesnek  az 
elkészítését. Az örökségvédelmi hatástanulmány már elkészült, attól nem tekintettek el. 

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi,  hogy  ki  az,  aki  egyetért  azzal,  hogy  a  környezeti  
vizsgálatot ne készítessük el?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

34/2013.(II.25.) Önkorm. határozat
Berekfürdő Község Szerkezeti és Szabályozási Terv módosításnak környezeti vizsgálatáról.

Berekfürdő  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Berekfürdő  Község 
Szerkezeti és Szabályozási Terv részbeni módosításának környezeti vizsgálat elkészítését 
nem támogatja.

A rendezési terv végleges módosítása érdekében az érintett környezet védelméért felelős 
szerveknél  az  indokok tisztázása  érdekében járjon el,  a  rendezési  terv módosításával 
megbízott T4Terv Bt. 

Határidő: 2013. február 28.
Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester

Erről értesülnek:
1) T4 Terv Bt.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal
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7. Napirendi pont: Előterjesztés a Berek-Víz Kft. üzleti tervének módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Berek-Víz Kft. üzleti tervének módosítása kiküldésre 
került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Az  előző  testületi  ülésen  beszéltek  erről,  és  az  ott  elhangzottak  alapján  került  az  üzleti  terv  
módosításra. 
Megkérdezi, hogy Torkos György ügyvezető igazgató kívánja-e az üzleti tervet kiegészíteni?

Torkos György ügyvezető igazgató válasza: Nem.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy a bérköltség 2011-től 81 millió Ft-ról 99 millió Ft-ra 
emelkedett.

Buczkó Zoltánné képviselő: A minimálbér emelése az oka, amit kezdetben támogatott az állam. 

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy 56 millió Ft még mellé az anyagköltség.

Torkos  György  ügyvezető  igazgató  próbálja  leszorítani  az  anyagköltségeket.  Az  üzletekben  is  
megpróbált az árakból alkudni.
A béreknél van, akinek be van építve az alapbérébe a 24 órás kereset, amin nem tud változtatni. A 24 
órás  szolgálatot  megváltoztatja  12  órára.  Megpróbálja  a  dolgokat  rendbe  tenni,  és  az  egészet  új 
alapokra helyezni. 
Rendbe kell tenni a vízjogi engedélyeket.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki az üzleti tervet elfogadja?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület az üzleti tervet 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

35/2013.(II.25.) Önkorm. határozat
a Berek-Víz Kft. 2013. évi Üzleti tervéről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berek-Víz  Kft.  2013.  évi  Üzleti 
tervét elfogadja. 

Erről értesülnek:
1. Berek-Víz Kft.
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Polgármesteri Hivatal

8. Napirendi pont: Előterjesztés a Berek-Víz Kft. jegyáraira.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  javasolja,  hogy a  Berek-Víz  Kft.  jegyárainak  módosítási  javaslatát 
vegye le a képviselő-testület a napirendről. Először a Felügyelő Bizottság vizsgálja meg. Ugyanígy  
tárgyalják meg a bérlők helyiségbérleti szerződését, a nyitva tartást stb.
Ki az, aki egyetért a javaslattal?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta. 

Készült: 2013.02.25-én 13/16



10. Napirendi pont: Beszámoló a Képviselő-testület 2012. évi munkájáról.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a beszámoló a képviselők részére kiküldésre került. (A  
beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy igyekezett összeszedni azokat a dolgokat, amelyeket  
elvégzett a képviselő-testület.
A képviselő-testület 2012. évben 40 rendeletet, 251 határozatot hozott. 
A képviselő-testületi ülések száma 11 rendes +10 rendkívüli, + 1 falugyűlés, + 1 közmeghallgatás,  
jóval több, mint a kötelező 6 ülés. 

Buczkó  Zoltánné  képviselő  a  „méhecske”-vel  kapcsolatosan  elmondja,  hogy  park  rendezésére  
TÁMOP pályázat van kiírva, mely 100 %-os támogatottságú. 

Potornainé Szűcs Katalin jegyző utána fog nézni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

36/2013.(II.25.) Önkorm. határozat
Beszámoló a képviselő-testület 2012. évi tevékenységéről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  képviselő-testület  2012.  évi 
tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 

Erről értesülnek:
1. Dr. Hajdu Lajos polgármester
2. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3. Polgármesteri Hivatal

11. Napirendi pont: Előterjesztés a jegyző 2012. évi teljesítményértékelésére.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy kötelező minden évben a jegyző teljesítményértékelése. 
A teljesítményértékelés kiosztásra került. (A teljesítményértékelés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Megköszöni  a  jegyző asszonynak a hosszú éveken át  tartó munkáját.  Lelkiismeretes.  Utána járt  a 
dolgoknak.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy a vízóra leolvasásnál is korrektül, nagyon jól járt el, ami  
több mint 10 év alatt nem történt meg.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a következő nagy munka a fürdő teljes leltára lesz,  
még a szezon előtt.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki a jegyző teljesítményértékelését elfogadja?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a teljesítményértékelést 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

Készült: 2013.02.25-én 14/16



37/2013.(II.25.) Önkorm. határozat
Potornainé Szűcs Katalin jegyző 2012. évi teljesítményértékeléséről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző 
2012. évi teljesítményértékelését elfogadja. 

Erről értesülnek:
1. Dr. Hajdu Lajos polgármester
2. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3. Polgármesteri Hivatal

12.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Polgármesteri  Hivatal  2012.  évi  munkájának 
értékelésére.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  a  Polgármesteri  Hivatal  2012.  évi  munkájának 
értékelését a képviselők szintén megkapták. (A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele.
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

38/2013.(II.25.) Önkorm. határozat
a Polgármesteri Hivatal 2012. évi tevékenységéről.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a Polgármesteri  Hivatal  2012.  évi 
tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 

Erről értesülnek:
1. Dr. Hajdu Lajos polgármester
2. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3. Polgármesteri Hivatal

13. Napirendi pont: Előterjesztés Strandfoci Kupa támogatása iránti kérelemre.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a  
jegyzőkönyv  mellékletét  képezi.)  Átadja  a  szót  Hosszu  Andrásnak,  az  előterjesztés  készítőjének. 
Megkérdezi, hogy mit várnak az Önkormányzattól?

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy  azt  kérik,  hogy  térítésmentesen  mehessenek  be  a 
fürdőbe.

Hosszu András képviselő elmondja, hogy ugyanazt kérik, mint tavaly.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy plusz támogatást is kaptak.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a díjazás kb. 200.000 Ft. 

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy kb.  360.000 Ft  a  kiadás,  és  kb.  200.000 Ft  bevétel 
keletkezik a nevezési díjakból.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki támogatja a strandfoci kupa támogatását  
200.000 Ft-tal, és a játékosonként 2 fő 600 Ft/fő belépőjegy áráért mehet be fürdőbe.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

39/2013.(II.25.) Önkorm. határozat
a strandfoci kupa támogatásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Fürdővárosok  Strandfoci 
Kupájának 2013. június 29-30. napján Berekfürdőn, a Strandfürdőn rendezendő selejtező 
mérkőzését 200.000 Ft-tal, azaz kettőszázezer forinttal támogatja.

A képviselő-testület  javasolja  a  Berek-Víz Kft.  részére,  hogy   Strandfoci  kupa  idejére  a 
játékosok részére a fürdőbe történő belépést, valamint és játékosonként 2 fő hozzátartozó 
részére 600 Ft/fő áron biztosítsa. 

Erről értesülnek:
1. Hosszu András képviselő
2. Berek-Víz Kft.
3. Dr. Hajdu Lajos polgármester
4. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5. Polgármesteri Hivatal

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  Magyarország  helyi  önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdése alapján az ülés további részére zárt ülést rendel el. A zárt ülésről külön  
jegyzőkönyv készül.

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
      polgármester jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítők:

/: ifj. Nagy György :/ /: Czinege Béla :/
képviselő    alpolgármester
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